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(από την εκπρόσωπο του Συλλόγου μας Μελαμπιανάκη Ζέττα) 

Παρόντες/παρούσες: Εκπρόσωποι Ένωσης Γονέων Δεκούλου Μ. Λαμπαδαρίου Κ., 
εκπρόσωπος Συλλόγου Εκπαιδευτικών ΠΕ Μελαμπιανάκη Ζ., εκπρόσωπος Δ’ Διεύθυνσης 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Γουρναρόπουλος Γ., εκπρόσωπος ΕΒΕΝΣ Μ. Σκουλάτος και ο 
Πρόεδος της ΔΕΠ Π. Συρίγος.  
 

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης έγιναν, μετά από ερωτήσεις, οι παρακάτω ενημερώσεις 

Από τον Πρόεδρο της ΔΕΠ  

Α. Για την προμήθεια υπολογιστών στα σχολεία: Η τρίτη φάση προμήθειας υπολογιστών για τα 
υπόλοιπα σχολεία θα γίνει με το πρόγραμμα Α. Τρίτσης. Στα σχολεία των ΚΔΑΠ, έγινε ο 
διαγωνισμός στις 20 Οκτωβρίου. Θα αγοραστούν raspberry.    

Β. Για την εφαρμογή της δίχρονης: Ζητήσαμε κανονική συνεδρίαση της ΔΕΠ για να 
ενημερωθούμε για την πορεία της κατασκευής των νέων αιθουσών.  

Απάντηση Προέδρου ΔΕΠ:  Δεν υπάρχει ανάγκη ιδιαίτερης συνεδρίασης, η διαδικασία 
προχωράει κανονικά.  

 Οι δύο επιπλέον αίθουσες που θα γίνουν στη Μηδείας , είναι τώρα αποθήκες και γραφεία 
που δεν χρησιμοποιούνται και δεν είναι εργαστήρια του ΕΠΑΛ.   

 Ο διαγωνισμός για τις 9 αίθουσες προκηρύχτηκε την περασμένη βδομάδα. Πέρασε από την 
οικονομική επιτροπή. Θα καθυστερήσει λίγο γιατί υπάρχει ένα πρόβλημα,  ο νόμος δεν δίνει 
καθαρά τη δυνατότητα για απευθείας διαπραγμάτευση, αλλά παραπέμπει σε κανονικό 
διαγωνισμό. Αυτό θα διορθωθεί με νέα τροπολογία. Αλλά επειδή οι προθεσμίες έγραφαν 
μέχρι 31/12, ο Δήμος ζήτησε να γίνει ο διαγωνισμός με 15 μέρες μόνο δημοσίευση λόγω 
ειδικών συνθηκών. Θα γίνει λοιπόν με κανονικό διαγωνισμό, όχι απευθείας ανάθεση, αλλά  
με 15 μέρες δημοσίευση αντί για 50. Αυτό θα βγάλει κάποια καθυστέρηση. Γιατί, η 
δημοσίευση γίνεται μέχρι 15 Δεκεμβρίου. Μετά θα δοθούν οι προσφορές. Μετά θα γίνει η 
αξιολόγηση και θα οριστεί ο ανάδοχος. Με αυτό το ρυθμό, υπολογίζεται ότι οι αίθουσες θα 



είναι παραδοτέες οριστικά, το καλοκαίρι. Στο διαγωνισμό είναι και τα δίκτυα και ο 
εξοπλισμός. Καλώς εχόντων των πραγμάτων θα λειτουργήσουν οι αίθουσες κανονικά στην 
ώρα τους.  

Γ. Αίτημα για καθαρίστριες στα σχολεία στη διάρκεια της καραντίνας: να εξασφαλιστεί μια 
καθαρίστρια για κάθε σχολείο για τους συναδέλφους που δουλεύουν εκεί λόγω έλλειψης 
εξοπλισμού, αλλά και για διευθυντές/τριες και διοικητικό προσωπικό που είναι κάθε μέρα στα 
σχολεία.  

Απάντηση Προέδρου ΔΕΠ: έγινε ήδη γενική καθαριότητα σε όλα τα σχολεία και θα γίνει 
απολύμανση πριν ανοίξουν. Από σήμερα θα είναι σε κάθε σχολική μονάδα και μια καθαρίστρια.  

 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ  

 



 



 

 

Συμπληρωματική εισήγηση: Είναι σχεδιασμός του δήμου η μεταφορά της δαπάνης της λογιστικής 
και διοικητικής υποστήριξης των Σχολικών Επιτροπών σε κωδικούς του δήμου. Ο ένας λόγος 
είναι να απεγκλωβίσουμε τις Σχολικές Επιτροπές από τα συγκεκριμένα έξοδα. Δεύτερο να 
έχουμε ένα κεντρική παρακολούθηση της λειτουργίας των Σχολικών Επιτροπών με τη συνεργασία 
με το λογιστικό τμήμα του Δήμου. Διευκολύνει τις σχολικές επιτροπές γιατί τους δίνει τη 
δυνατότητα να χρησιμοποιήσουν αλλού το κονδύλια αυτό.  

Από την εκπρόσωπο του Συλλόγου μας τέθηκαν τα παρακάτω ζητήματα: 

Α. Θα υπάρχει ή όχι λογίστρια/ης των Σχολικών Επιτροπών; Γιατί αν γίνει ένα ενιαίο 
λογιστήριο με το Δήμο υπάρχει κίνδυνος να χάσουν οι διευθυντές/τριες τη δυνατότητα να 
ελέγχουν τα τιμολόγια και η ΔΕΠ τον έλεγχο του οικονομικού απολογισμού. 



Απάντηση Προέδρου ΔΕΠ: Δεν αλλάζει κάτι. Απλά η λογίστρια και οι υπάλληλοι θα πληρώνονται 
απευθείας από το Δήμο και η λογίστρια θα είναι σε άμεση συνεργασία με το λογιστήριο του Δήμου. 
Η Σχολική Επιτροπή θα είναι ενταγμένη στη λογιστική παρακολούθηση του Δήμου. Η λογίστρια 
όμως παραμένει. Οι υπάλληλοι θα μείνουν. Οι άνθρωποι θα συνεχίσουν να δουλεύουν εκεί που 
δούλευαν θα αλλάξει μόνο ο φορέας πληρωμής τους. Όσο υφίστανται οι Σχολικές Επιτροπές 
νομικά θα παραμείνουν τα πάντα ως έχουν. Δεν έχουμε κάποιο νόμο που λέει ότι δεν υφίστανται 
πλέον οι σχολικές επιτροπές και εντάσσονται στις υπηρεσίες του δήμου. Δεν ισχύει κάτι τέτοιο. 
Το μόνο που αλλάζει ότι η λογίστρια και οι όποιοι εργαζόμενοι στις σχολικές επιτροπές θα 
πληρώνονται πλέον από τον προϋπολογισμό του Δήμου.  

Β.  Οι σχολικές επιτροπές είναι ενημερωμένες γι αυτή την αλλαγή; Συμφωνούν ή όχι; Θα 
έπρεπε να το συζητήσουν και να υπάρχει απόφαση των δύο νομικών προσώπων για το θέμα. 

Απάντηση Προέδρου ΔΕΠ: Το ξέρουν οι Πρόεδροι, δεν έχουν διαφωνία τους διευκολύνει. Είναι 
ενημερωμένοι οι Πρόεδροι. Δεν γνωρίζω αν ενημέρωσαν τις σχολικές επιτροπές.  

Από την εκπρόσωπο της Ένωσης, τέθηκε το ερώτημα αν με αυτό τον τρόπο θα μένουν στις 
Σχολικές Επιτροπές περισσότερα χρήματα για τα σχολεία ή αν θα κοπεί η έκτακτη 
επιχορήγηση που αντιστοιχούσε στους μισθούς αυτούς. 

Απάντηση Προέδρου ΔΕΠ: Οι έκτακτες επιχορηγήσεις δίνονται για συγκεκριμένες δαπάνες. Το 
λέει και η εισήγηση ότι μειώνουμε τις ανάγκες για έκτακτη επιχορήγηση των σχολικών επιτροπών. 
Οι Σχολικές Επιτροπές  ΔΕΝ  παίρνουν έτσι κι αλλιώς έκτακτη επιχορήγηση.  Αυτά τα χρήματα 
δινόταν για μισθούς. Τώρα δε θα δοθούν. Αλλά, για όλες τις έκτακτες δαπάνες που υπάρχουν 
είμαστε υποχρεωμένοι να τις καλύπτουμε. Οι σχολικές επιτροπές δε θα χάσουν, απλά 
μεταφέρεται μια δαπάνη. Η σχολική επιτροπή χάνει τη διαχείριση των χρημάτων αυτών, τα οποία 
εισέπραττε για να τα δώσει σε μισθούς.  

Ο εκπρόσωπος της Δ Διεύθυνσης ΠΕ, έθεσε το ερώτημα ποιος είναι ο λόγος να γίνει αυτή 
η μεταφορά. Επίσης, ζήτησε απάντηση γιατί δεν έχει έρθει στη ΔΕΠ το αίτημα της ΕΣΕΠΕ 
για 100.000 ευρώ έκτακτη επιχορήγηση, που εκκρεμεί από τον Απρίλιο. Οι Σχολικές 
Επιτροπές φέτος δεν έχουν πάρει ούτε καν τα χρήματα που έπαιρναν παλιά ενώ θα έπρεπε 
να είναι ενισχυμένες λόγω covid.   

Απάντηση Προέδρου ΔΕΠ: Προτείνεται η μεταφορά αρμοδιότητας γιατί υπήρχε δυσλειτουργία 
ανάμεσα στο λογιστήριο του Δήμου και το λογιστήριο της Σχολικής Επιτροπής με εντάλματα και 
μεταφορές χρημάτων. Είναι καθαρά λειτουργικό θέμα του Δήμου.  Έτσι κι αλλιώς, οι τακτικές 
επιχορηγήσεις δε φτάνουν και πληρωνόταν από έκτακτες επιχορηγήσεις. Οι Σχολικές Επιτροπές 
δεν υποχρεούνται από το νόμο να έχουν υπαλλήλους κλπ, υποχρεούνται να καλύπτουν μόνο 
λειτουργικά έξοδα των σχολείων από τις τακτικές επιχορηγήσεις.  Ακόμα και τα έξοδα αμοιβών 
Προέδρου-Αντιπροέδρου, καλύπτονται από έκτακτες επιχορηγήσεις. Αυτό διευκρινίστηκε σαφώς 
από το 2017 όταν έγινε  έλεγχος των ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης στα οικονομικά της ΕΣΕΠΕ. 



Το πόρισμα έλεγε ότι οι αμοιβές προέδρου –αντιπροέδρου δε μπορεί να γίνονται από τις τακτικές 
επιχορηγήσεις.  

Γιατί δεν έχει έρθει θέμα στη ΔΕΠ για το αίτημα για 100.000 επιχορήγηση της πρωτοβάθμιας, 
που εκκρεμεί από 4 Απριλίου. Δεν το έφερα και αφού από τον Απρίλιο δεν έχει οικονομικό 
πρόβλημα η σχολική επιτροπή καλώς δεν το έφερα. Μπορεί να έκανε λάθος εκτίμηση η ΕΣΕΠΕ 
όταν τα ζήτησε.  

Για το θέμα των οικονομικών της ΕΣΕΠΕ, τέθηκε από την επρόσωπο του Συλλόγου μας  
ότι: 

Η αντιμετώπιση του Προέδρου δεν είναι σωστή γιατί εμείς ξέρουμε ότι στην αρχή της χρονιάς 
υπήρξε σοβαρό πρόβλημα με τα αναλώσιμα και τα φαρμακεία στα σχολεία της πρωτοβάθμιας. 
Μάλιστα, στα νηπιαγωγεία, μάλιστα είχε σταλεί μειλ από τον Πρόεδρο της ΕΣΕΠΕ που έλεγε να 
πουν οι νηπιαγωγοί στους γονείς να αγοράσουν οι ίδιοι αναλώσιμα, το οποίο είχε καταγγελθεί από 
το Σύλλογό μας.  Πέρσι είχαν αγοράσει κανονικά αναλώσιμα για τα νηπιαγωγεία. Φέτος,  θα ήταν 
μεγαλύτερο το κονδύλι γιατί θα έπρεπε να αγοραστούν ατομικά σετ. Δεν ήταν όμως τραγική 
δαπάνη. Έπρεπε να δοθεί μεγαλύτερο κονδύλι για να αγοραστούν ατομικά πακετάκια αναλώσιμων 
για κάθε παιδί, για λόγους ασφαλείας. Υπήρχε όμως απ΄ότι φαίνεται σοβαρό πρόβλημα, η Σχολική 
Επιτροπή ΠΕ δεν είχε χρήματα, ενώ λόγω covid θα έπρεπε να διατεθούν περισσότερα και όχι 
λιγότερα χρήματα.   

Απάντηση Προέδρου ΔΕΠ αμφισβήτησε ότι υπάρχει πρόβλημα ισχυριζόμενος ότι, πρόσφατα 
δόθηκαν 150 ευρώ σε κάθε νηπιαγωγείο για αναλώσιμα.  

 

ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΨΗΦΟΥ για τη μεταφορά αρμοδιότητας και κονδυλίων: Να το παραπέμψουμε 
στις Σχολικές Επιτροπές. Η σωστή διαδικασία είναι να συζητήσουν το θέμα της μεταφοράς 
αρμοδιότητας οι ίδιες οι Σχολικές Επιτροπές σε συνεδρίαση τους, να τοποθετηθούν αν 
πράγματι διευκολύνει και αν  το ζητούν. Αν δεν έχουν τα ΔΣ των ΕΣΕ αντίρρηση τότε ούτε 
εμείς έχουμε. Πρέπει όμως να ενημερωθούν και να το αποφασίσουν.  

Με αυτή την τοποθέτηση συμφώνησε και ο εκπρόσωπος της Δ Διεύθυνσης ΠΕ.  

Τοποθέτηση Προέδρου ΔΕΠ: Έτσι κι αλλιώς στον προϋπολογισμό του Δήμου θα ενταχθεί ένας 
κωδικός. Αν οι Σχολικές Επιτροπές θεωρούν ότι έχουν πρόβλημα, ας το θέσουν, τόσο ο 
Πρόεδρος της Πρωτοβάθμιας όσο και μέλη Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας συμμετέχουν στο 
Δημοτικό Συμβούλιο, οπότε μπορούν να εκφραστούν. Δεν χρειάζεται απόφαση των Σχολικών 
Επιτροπών.  

Με την τοποθέτηση του Προέδρου συμφώνησαν ο εκπρόσωπος της ΕΒΕΝΣ και η εκπρόσωπος 
της Ένωσης Γονέων.  


